


CLASSIC DRIVER



1985 Ferrari 328 GTS

Lot sold	USD 58 760 - 88 140 EUR 50 000 - 75 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1985	Interior colour	Other
Gearbox	Manual	Condition	Used
Number of seats	2	Location	
Number of doors	2	Fuel type	Petrol
Drivetrain	2wd	Exterior colour	Other
Interior type	Leather	Car type	Coupé
Lot number	70	Exterior brand colour	Ferrari red
		Interior brand colour	Magnolia

Description

The Ferrari 328 replaced the Ferrari 308 in September 1985 at the Frankfurt Motor Show. The front and rear bumpers are more wrap-around and painted in the shade of the bodywork. It is equipped with a new V8 engine 3.2 L (due the 328) and four valves per cylinder. 270 HP at 7,000 rpm and 304 Nm of torque to 5,500 rpm, 7,500 examples of 328 were produced, including 6,000 in GTS.

Presented in red with very nice Magnolia leather interior and very well preserved, this copy is very desirable.

La Ferrari 328 remplace la Ferrari 308 en septembre 1985 au Salon automobile de Francfort. Les pare-chocs avant et arrière sont plus enveloppants et peints ton caisse. Elle est équipée d'un nouveau moteur V8 3,2 l (d'où l'appellation 328), quatre soupapes par cylindre. 270 ch à 7 000 tr/min et 304 Nm de couple à 5 500 tr/min, 7 500 exemplaires de 328 sont produites, dont 6 000 en GTS.

Cet exemplaire, très désirable, est présenté en rouge avec un très bel intérieur en cuir magnolia très

bien conservé.

BOULE

Boule

Auctions & Private treaty

First name Stephane

Last name Boule

2 AVENUE HENRI DUNANT

98000 Monaco

Monaco

Phone +377-97776140

Fax +33-640220612

Mobile phone +377-97776154

<http://www.boule-auctions.com>

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/328-gts/1985/396301>

© Classic Driver. All rights reserved.